
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vught, 8 november 2017  
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 
 
 
Schriftelijke vragen gevaarlijke verkeerssituatie Postweg 
 
Inleiding: 
Door de aantrekkende economie heeft ook de verkoop van woningen op het 
Stadhouderspark een vlucht genomen. Dat brengt de nodige bouwactiviteiten met zich 
mee. Nu deze bouwactiviteiten plaatsvinden in een wijk waar al volop gewoond, 
gewerkt en gerecreëerd wordt, waar twee drukke scholen en een kinderdagverblijf zijn 
gehuisvest en waar het doorgaande verkeer van heel Vught-Noord (zowel met auto als 
per fiets of brommer) doorheen komt, dient de verkeersveiligheid gewaarborgd te zijn. 
 
Vragen: 

1. Is het College op de hoogte van het feit dat de fietspaden/voetpaden op drie 
plaatsen aan de Postweg zijn afgezet door bouwhekken, waardoor langzaam 
verkeer (fietsers, brommers, bakfietsen, wandelaars) er niet meer langs kunnen? 

2. Is het College op de hoogte van het feit dat deze afzetting leidt tot 
levensgevaarlijke situaties omdat het langzaam verkeer noodgedwongen gebruik 
maakt van de toch al drukke Postweg, met name in de spits? 

3. Is het College bereid de betreffende bouwhekken per omgaande te doen 
verwijderen, eventueel hiervoor afgegeven vergunning in te trekken en de 
fietspaden weer voor langzaam verkeer vrij te maken?   

4. Is het College bereid alternatieven te onderzoeken (of heeft het College al 
alternatieven onderzocht) voor het bouwverkeer waarbij de veiligheid van alle 
gebruikers van de fietspaden en de Postweg in acht wordt genomen? 

 
Gezien het spoedeisende karakter, verzoek ik het College deze kwestie met voorrang te 
behandelen en alles in het werk te stellen om een einde te maken aan deze gevaarlijke 
situatie. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Nathalie Pullens-Robeerst 
Fractie VVD 


